



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN EXPATRIATES INVESTMENT HOLDING Date: 14-04-2021 12:39:33 PM Subject: election chairman of the Board of Directors</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارية الفايزة للمغتربين الاردنيين التاريخ: 2021-04-14 12:39:33 PM الموضوع: تعيين رئيس مجلس ادارة</p>
<p>Based on Disclosure –Article No 8, and as per the Board Meeting dated 12.4.2021 via Zoom , please note that the Board decided to elect Trust International Insurance –Bahrain represented by Khaled kamel Abunahel as Chairman after Mr.Radi Natsha resignation starting from 12.4.2021</p>	<p>إستناداً الى المادة (8) فقرة (ط) من تعليمات الافصاح ، وبناء على إجتماع مجلس ادارة الشركة المنعقد بتاريخ 12.04.2021 عبر وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني (Zoom) وقرار مجلس الادارة ، نود إعلامكم بأن مجلس الادارة قد قرر انتخاب السادة شركة ترست العالمية للتأمين – البحرين ويمثلها السيد خالد كامل ابو نحل رئيس مجلس ادارة الشركة خلفاً للسيد راضي شاكر النتشة المستقيل إعتباراً من 12.04.2021</p>
<p>12-04-2021</p>	<p>12-04-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Intisar Al daoud Position: Head of Shareholders Department and Governance Liaison Officer</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Intisar Al daoud المنصب: رئيس قسم المساهمين وضابط ارتباط الحوكمة</p>